

Protokoll från styrelsemöte - Föreningen Samhällsvetarna Uppsala

Organisationsnummer: 802439-0711



Datum: 6 oktober 2025

Plats: K436, Ekonomikum **Tid:** 17.15

Närvarande	Frånvarande
Emelie Schlyter (<i>ordförande</i>)	Filip Holm (<i>mentorskap samplan</i>)
Sarah Dorenus (<i>vice ordförande</i>)	Felix Boström (<i>general</i>)
Robin Björklund (<i>skattemästare</i>)	Lars Ljungberg (<i>general</i>)
Alva Näsström (<i>sekreterare</i>)	Josefin Lagerquist (<i>fotograf</i>)
Sofia Nordberg (<i>mentorskap samvet</i>)	
Leo Nenzén (<i>general</i>)	
Maja Ericsson (<i>general</i>)	
Leia Fromm (<i>kultur</i>)	
Julia Izarra (<i>kultur</i>)	
Olivia Strindeborg (<i>idrott</i>)	
Beata Iverhed (<i>idrott</i>)	
Anni Häggholm (<i>PR</i>)	
Sofia Hedin (<i>PR</i>)	
Alma Bergdahl (<i>näringsliv</i>)	
Tilda Gidlöf (<i>näringsliv</i>)	
Jonna Holst (<i>aktivitet</i>)	
Isabel Bohlenius (<i>aktivitet</i>)	
Gustav Anrin (<i>sånganförare</i>)	

1. Mötets öppnande

Ordförande Emelie förklarar mötet öppnat.

2. Formalia

a) Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar att

- välja Emelie till mötesordförande
- välja Alva till mötessekreterare
- välja Alma och Leia till justerare

b) Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom den 23 september 2025 på mail.

Styrelsen beslutar att

- *godkänna kallelsen*

c) Godkännande av dagordningen

Styrelsen beslutar att

- *godkänna dagordningen med justeringar under punkt 3. Projektgrupper*

3. Projektgrupper

a) Allt i allo

Ska ha en egen kick-off med allt-i-allo och små event. Uppstart är på gång.

b) Små event

Samma som ovan. Gruppen ska planera cykelfest efter uppstart.

c) SamTal

Har uppstartsmöte på onsdag.

d) Merch

Har uppstartsmöte på torsdag. Försäljningen under gasquen gick bra.

e) Studentrepresentant

Ska fixa en Messengergrupp och planera ett möte.

f) Kör/band

Gustav ska ha möte med kören på tisdag och bandet väntar inväntar att hitta en lokal.

g) Grafisk design

Ska ha ett möte på tisdag och ska visa hur PR brukar redigera.

h) Examensceremoni

Läget är samma som sist. Datum för examensceremonin är på gång.

4. Ordförande har ordet

a) Lägesrapport

Emelie uppdaterar. Har varit på möte med SamSek med Sarah, Robin och Alva. Har även varit på en ordförande-frukost. Ska träffa valberedningen på onsdag.

5. Vice ordförande har ordet

a) Lägesrapport

Sarah har varit på SamSek möte och ska också vara med och träffa valberedningen. Ger information från senaste sektionsmötet. Stormöte planeras under hösten och inbjudningar kommer på mejlen till respektive utskott.

6. Sekreterare har ordet

a) Lägesrapport

-

7. Ekonomi

a) Lägesrapport

Robin uppdaterar. Ska sammanställa ekonomin från insparken.

8. Generaler

a) Lägesrapport

Maja och Leo uppdaterar. Ska ha möte med valberedningen och förbereda överlämning. Ska fixa fadder-tack, planen är under oktober.

9. PR

a) Lägesrapport

Anni och Sofia uppdaterar. Har lagt upp bilder och varit mycket på instagram så de önskar lite bättre framförhållning så att det inte blir för många inlägg på samma dag framöver.

b) Fotograf

Bilderna från gasquen är uppladdade på Facebook.

10. Aktivitetsutskottet

a) Lägesrapport

Isabel och Jonna uppdaterar. Cykelfest planeras den 17 oktober och de går igenom upplägget. Det planeras en Vetar-sittning till 8 november på Fyrispark och man kan få jobba under kvällen om man vill gå gratis. Halloween-sittningen planeras och de inväntar faktura. Allt-i-allo ska få planera detaljerna. Lokal har inte bokats för vintergasquen men möten är inbokade och bokning ska göras så snart som möjligt. Datum är 9 december. Vi diskuterar möjligheten till 02-släpp.

Destination X stänger snart anmälan. Det finns 8 biljetter kvar. Ska lägga upp fler hintar på instagram och sätta upp affischer också.

b) Sånganförare

Gustav uppdaterar. Det gick bra på gasquen. Ska ha möte med kören. Bandet är komplett utom en trummis. Kikar på lokaler och har flera olika alternativ.

11. Kultur- och utbildningsutskottet

a) Lägesrapport

Leia och Julia uppdaterar. Bidraget från SamSek blev godkänt. Har funderat på en filmklubb.

b) Mentorskap

Sofia uppdaterar och det har gått bra. Det rullar på.

12. Näringsliv

a) Lägesrapport

Alma och Tilda uppdaterar. Hade möte i fredags med en potentiell sponsor och ser ut att kunna bli ett framtida samarbete till nästa termin. Fått förfrågan från Monster om att delta på något evenemang och vi diskuterar vilka evenemang som kan vara alternativ. Ska även planera in föreläsning med Akavia i slutet av november/början av december.

13. Idrott

a) Lägesrapport

Beata och Olivia uppdaterar. Ska hålla runclub på onsdag och fotbollen håller träningar varje söndag. Diskuterar alternativ för klättring. Beata har kollat upp skidresor inom Sverige och det skulle bli runt 6000kr och vi diskuterar vad vi vill göra. Idrott ska kolla alternativ för resor till Alperna också och återkommer. Angående surfresan är det svårt att få kontakt.

14. Nästa möte

Nästa möte planeras till 20 oktober 17.15.

15. Övriga frågor

Gustav frågar om bankkortet och vi diskuterar kring lösningar för signering. Isabel undrar om eventuell budget inför projektgrupperna och Robin meddelar att varje utskott kan få 100kr till uppstartsmöten för projektgrupperna.

16. Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Sekreterarens namn:

Alva Näsström

Justerat av:

Alma Bergdahl

Leia Fromm